
RM 0052-5-15/08
PROTOKÓŁ Nr 15/08

z XV Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 04 lipca 2008 roku.

Ad. 1 - 5 
– otwarcia XV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Siutkowski; 
– w posiedzeniu uczestniczyło 11 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 
– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady; porządek obrad  został przyjęty  
     jednogłośnie (11 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem)
– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (11 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem)
– na sekretarza XV sesji powołany został radny, Pan Wiesław Lisiecki;

Ad. 6 a – f

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały nr XV/77/08 w sprawie zmiany Planu Rozwoju 
Lokalnego Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2007 – 2013. Poinformował, iż projekt tej 
uchwały został omówiony szczegółowo na posiedzeniu komisji z dnia 02 lipca 2008 r.

  Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XV/77/08 głosowało 
  11   radnych,  głosów przeciwnych i  wstrzymujących się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta  
  jednogłośnie.
-  Pan Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały Nr XV/78/08  w sprawie zatwoerdzenia  Planu 
Odnowy Miejscowości Nowa Wieś w Gminie Piotrków Kujawski.
Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XV/77/08 głosowało 
11  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 
jednogłośnie.
Na sesję przybyła Radna Pani Teresa Kowalska, od tej pory w głosowaniu brało udział 12 Radnych.
-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XV/79/08  w  sprawie  Regulaminu 
dofinansowania  ze  środków  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej 
budowy przydomowych oczyszczalni ścieków.
-  Pan  Jarosław  Waszak  powiedział,  iż  projekt  regulaminu  jest  konsekwencja  obietnicy  jego 
stworzenia w ostatnim czasie. Według regulaminu osoby fizyczne, które zamieszkują tereny naszej 
gminy, na których przez  najbliższe  5 lat  nie  planuje się  budowy kanalizacji  oraz  nie  są  objęte 
aglomeracją  mogą  się  ubiegać  o  dofinansowanie  budowy  przydomowej  oczyszczalni  ścieków. 
Można  uzyskać  do  50  %  zwrotu  poniesionych  kosztów,  nie  więcej  jednak  niż  3  tys.  zł. 
Dofinansowanie to pochodzi z gminnego funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej. Każdy 
wniosek zostanie przyjęty z uwzględnieniem daty i godziny jego wpływu a rozpatrzenie wniosków 
będzie następować według kolejności ich zgłaszania. Wnioski będą przyjmowane do 15 sierpnia 
bieżącego roku a ich rozpatrzenie nastąpi do końca sierpnia.
Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XV/79/08 głosowało 
12  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 
jednogłośnie.
Na  sesję  przybył  Radny Stanisław  Pomianowski,  od  tej  chwili  w  głosowaniu  brało  udział  13 
Radnych.
- Pan Piotr  Siutkowski  odczytał projekt uchwały Nr XV/80/08 w sprawie przystąpienia Miasta  
i  Gminy Piotrków Kujawski do realizacji  projektu w ramach Priorytetu VII Promocja Integracji 
Społecznej,  Działania  7.1  Rozwój  i  upowszechnienie  aktywnej  integracji,  Poddziałania  7.1.1 
Rozwój  i  upowszechnianie  aktywnej  integracji  przez  ośrodki  pomocy  społecznej  Programu 
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Operacyjnego Kapitał Ludzki.
- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że w projekcie w/w uchwały kwotę zapisaną w § 2 należy 
zwiększyć o 1 grosz,  gdyż tyle faktycznie ma wynosić  wkład własny gminy na realizację  tego 
programu. 
Zmiana zaproponowana przez Pana Burmistrza – Mirosława Skoniecznego została zaakceptowana 
przez Radę Miejską, za przyjęciem wniosku Burmistrza głosowało 13 Radnych.
Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XV/80/08 głosowało 
13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 
jednogłośnie.
- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XV/81/08 w sprawie przejęcia od Wojewody 
Kujawsko – Pomorskiego opieki nad grobami i cmentarzami wojennymi znajdującymi się na terenie 
Gminy Piotrków Kujawski.
- Pan Jarosław Waszak powiedział, iż Wojewoda Kujawsko – Pomorski przekazał Burmistrzowi 
Miasta i Gminy Piotrków Kujawski porozumienie dotyczące przejęcia opieki i utrzymania grobów 
i cmentarzy wojennych znajdujących się na terenie gminy Piotrków Kujawski. W zamian 
za powyższe gmina otrzyma 1 tys. zł na rok. Kwota ta będzie wypłacana w dwóch równych ratach.
Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XV/81/08 głosowało 
13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 
jednogłośnie.

Pan Piotr Siutkowski ogłosił 10 minut przerwy w obradach sesji. po przerwie wznowiono obrady.
-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  chwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia 
budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2008.
Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XV/82/08 głosowało 
13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 
jednogłośnie.

Ad. 7

- Pani Arleta Petek interpelowała o ustawienie znaku zakazu parkowania przy ul. 30-lecia PRL, 
przed  Polomarketem. Powiedziała, iż kierowcy notorycznie łamią tam przepisy ruchu drogowego 
parkując  przy  zakrętach  ograniczając  innym przejeżdżającym kierowcom  widoczność  przez  co 
stwarza się zagrożenie kolizjami i wypadkami.

Ad. 8

- Pan Grzegorz Woźniak powiedział,  iż w ostatnim czasie kilku Radnych odebrało niepokojące 
informacje  telefoniczne  o  tym,  iż  za  wjazd  na  teren  Ośrodka  Wypoczynkowego  w  Połajewie 
pobierane są opłaty. Powiedział, iż chciałby wiedzieć kto podjął taką decyzję.
- Pan Marek Marynowski powiedział, iż nie jest prawdą, iż pobierane są opłaty za wjazd na teren 
Ośrodka  od  każdej  osoby.  Opłaty  pobierane  są  jedynie  od  osób  parkujących,  które  tam  nie 
mieszkają. Właściciele i użytkownicy działek rekreacyjnych znajdujących się na terenie Ośrodka 
powinni zgłaszać się po odbiór przepustek upoważniających do bezpłatnego wjazdu.
-  pani  Teresa Kowalska powiedziała,  iż  myśli,  że  zaszło  wielkie nieporozumienie jeśli  chodzi  
o kwoty, o jakich mówiono w w/w telefonach. Wyliczono, iż jedna rodzina, użytkująca tam działkę 
wraz  z  odwiedzającymi ją  gośćmi miesięcznie  będzie  musiała  zapłacić  około 400 zł  za  wjazd. 
Zaczęto kontaktować się z prawnikami konińskimi, dochodzić czy pobieranie jakichkolwiek opłat 
tego typu w tym przypadku ma podstawy prawne, kto wydał takie decyzje itd. Ponadto informacje o 
zastosowaniu opłat  nie były ogłoszone wcześniej,  ludzie  byli nimi zaskoczeni.  Zdaniem Radnej 
Kowalskiej  sprawa powinna być bezwzględnie wyjaśniona gdyż w tej  chwili  jest  to już sprawa 
polityczna. Na koniec swej wypowiedzi zapytała Pana Marka Marynowskiego czy wprowadzenie 
przepustek dla mieszkańców ośrodka wypoczynkowego pojawiło się po tym jak sprawa pobierania 
opłat od mieszkańców wypłynęła na jaw, czy przepustki funkcjonowały może już wcześniej?  
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- Pan Marek Marynowski odpowiedział,  iż pracownicy zostali pouczeni od kogo mogą pobierać 
opłaty a od kogo nie. Błąd wystąpił najprawdopodobniej w wyniku złego zrozumienia przez nich 
poleceń dot. w/w.
- Pan Grzegorz Woźniak powiedział, iż sprawa pobierania opłat za wjazd na teren OW w Połajewie 
nie  jest  dobrze przygotowana.  Poinformował,  iż  w dniu poprzednim był na  interwencji  w w/w 
sprawie  i  pracownicy  ośrodka  powiedzieli,  że  mieli  polecenie  pobierania  opłat  od  wszystkich 
wjeżdżających oraz, że polecenie to wydał Pan Kierownik ds. sportu i Rekreacji.
-  Pan  Stanisław  Kwiatkowski  powiedział,  iż  nie  jest  on  prawnikiem  ale  wydaje  mu  się,  że 
pobieranie jakichkolwiek opłat za korzystanie z terenów gminnych powinno być ustalone uchwałą 
Rady Miejskiej.
-  Pan  Remigiusz  Góralczyk  powiedział,  iż  zgadza  się  z  przedmówcą.  Poprosił  także  o 
monitorowanie pomocy suszowej dla rolników naszej gminy.
-  Pan Piotr  Siutkowski  powiedział,  iż  należy bezwzględnie wyjaśnić  sprawę opłat  wjazdowych 
pobieranych przez zarządców OW w Połajewie.
- Pan Edward Kubisiak poinformował, iż nasz powiat stanął na wysokim poziomie pod względem 
wyników  tegorocznych  matur.  Powiedział  także,  że  dotychczas  obowiązujące  ograniczenie 
prędkości do 60 km/h na drodze Kaczewo – Świątniki zostanie zmienione na 70 km/h.
-  Pan  Krzysztof  Żak  powiedział,  iż  dziwi  go  postawa  Radnych  Powiatu  w  sprawie  zmiany 
ograniczenia prędkości na wyższe. Droga Kaczewo – Świątniki jest prosta i zachęca do rozwijania 
dużych prędkości lecz należy przy tym zauważyć, iż zdążyło się tak kilka wypadków śmiertelnych 
co  raczej  powinno  wpłynąć  na  wprowadzenie  jeszcze  większych  ograniczeń  prędkości  a  nie 
działanie w zupełnie innym kierunku. 
- Pan Edward Kubisiak powiedział, że policja ma na tym odcinku wzmożyć kontrole drogowe.
- Pan Tomasz Paradziński zapytał Pana Edwarda Kubisiaka kiedy zostaną namalowane pasy dla 
pieszych na skrzyżowaniu w Nowej Wsi?
-Pan Edward Kubisiak odpowiedział, iż ma być to wykonane do końca sierpnia 2008 roku.
- Pani Elżbieta Maniewska zapytała czy będą przeprowadzone remonty drogi w Zborowcu? Czy coś 
zmieniło  się  jeśli  chodzi  o  sytuację  prawną  tej  drogi,  która  uniemożliwiała  dotychczasowe  jej 
remontowanie  przez  gminę?  Dodała,  iż  po  ostatnich  ulewnych  deszczach  zostały  wymyte 
uzupełnione wcześniej ubytki.
- Pan Burmistrz Mirosław Skoniecznym odpowiedział, iż sytuacja prawna tej drogi się nie zmieniła, 
nadal gmina nie posiada do niej praw, dodał, iż postara się ponownie interweniować w tej sprawie.
-  Na zakończenie  obrad Pan Mirosław Skonieczny poinformował,  iż  Miasto  i  Gmina Piotrków 
Kujawski  otrzymały  wyróżnienie  pod  względem  pozyskiwania  i  wykorzystywania  środków 
unijnych.  Nasza  gmina  uplasowała  się  na  dziewiątym  miejscu  za:  Grudziądzem,  Bydgoszczą, 
Włocławkiem, Wąbrzeźnem, Toruniem, Lipnem, Golubiem Dobrzyniem i Białymi Błotami.

Ad. 9

– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XV sesji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XV Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15.05

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XV Sesji RM:
                                                                                            Wiesław Lisiecki
                                                                                       .........................................
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